
Rada Powiatu Kolskiego 
ul. Sienkiewicza 21/23 

62-600 KOŁO
BRZ.0002.5.2025

Protokół Nr XVI1I/2O25 

z XVIII sesji Rady Powiatu Kolskiego 

z dnia 29 maja 2025r.

XVIII sesja Rady Powiatu Kolskiego odbyła się 29 maja 2025r, w sali 102 Starostwa 

Powiatowego w Kole i trwała od godz. 14.00 do godz. 15.10.

1. Otwarcie sesji

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Kolskiego Ryszard Kasiorek.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał radnych, naczelników, kierowników służb, jednostek i wszystkich 

obecnych. Przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że obrady są rejestrowane za 

pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.

3. Stwierdzenie quorum

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XVIII sesji udział bierze 19 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania uchwał.

Obecni: Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Kozajda Mariusz, Kropidłowski 

Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Ochędalska Ewa, 

Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni; Koligot Waldemar, Niestrawska Aneta.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

4. Przyjęcie protokół z XVII sesji

Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec powyższego Przewodniczący rady poddał pod 

głosowanie protokół z XVII sesji Rady Powiatu Kolskiego.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)



Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Kozajda Mariusz, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Ochędalska Ewa, Pietrzak 

Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak 

Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Koligot Waldemar, Niestrawska Aneta.

Protokółz XVII sesji Rady Powiatu Kolskiego został przyjęty jednogłośnie. Wydruk z głosowania 

imiennego stanowi załqcznik nr 2 do niniejszego protokołu.

5. Propozycje do porządku obrad

Nikt nie zgłaszał uwag do proponowanego porządku obrad.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1.Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum

4. Przyjęcie protokołu z XVII sesji.

5. Propozycje do porządku obrad.

6.I nformacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

7.l nformacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

8 .Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2025r.

9 .Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

10 . Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Dąbie zadania z zakresu dróg publicznych.

11 . Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kole za 2024r.

12. Informacja o realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy w Kole za 2024r.

13 .Wolne głosy i wnioski.

14 .Zamknięcie obrad.



6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

Starosta Robert Kropidłowski przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek 

zespolonych za m-c maj. Starosta podczas wystąpienia poinformował o następujących 

sprawach:

- pozyskaniu środków na zadnie pn.: „Doposażenie Sali dydaktycznej EkoBioLab po tematyce 

ekologicznej w Liceum Ogólnokształcącym im. Kazimierza Wielkiego w Kole" w wysokości 

32 058,00 zł.

- Powiat otrzymał również dofinansowanie z WFOŚiGW w Poznaniu w wysokości 45.500,00 zł 

na realizację zadania pn.: „Dzień Ziem i Lasu 2025".

- podpisaniu umowy na realizację inwestycji dofinansowanej ze środków RFRD pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3403P Leśnica- Grzegorzew w zakresie budowy chodnika". 

Wykonawcą zadania została firma MK Stella Konrad Marek za kwotę 1.958.044,76 zł.

Materiały te stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

Przewodniczący rady poinformował, że nie wpłynęły od radnych żadne interpelacje i zapytania.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2025r.

Projekt uchwały przedstawiła naczelnik Wydziału Finansów Krystyna Woźniak. Budżet powiatu 

zwiększa się o kwotę 180 514,00 zł do wysokości 270 034 359,93 zł, z tego: dochody bieżące 

w wysokości 143 584 388,26 zł zwiększa się o kwotę 143 014,00 zł. Dochody majątkowe w 

wysokości 126 269 457,67 zł zwiększa się o kwotę 37 500,00 zł.

Wydatki budżetu Powiatu Kolskiego w wysokości 278 620 371,92 zł zwiększa się o kwotę 279 

014,00 zł, z tego: wydatki bieżące w wysokości 139 047 221,74 zł zwiększa się o kwotę 204 

014,00 zł, wydatki majątkowe w wysokości 139 573 150,18 zł zmniejsza się o kwotę 75 000,00 

zł. Następnie p. naczelnik omówiła najistotniejsze zagadnienia z projektu uchwały wraz z 

dodatkowymi zmianami. Stanowią one załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

W dyskusji nie zabrał nikt głosu.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2025r.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.



7A-. 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Kozajda Mariusz, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Ochędalska Ewa, Pietrzak 

Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak 

Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Koligot Waldemar, Niestrawska Aneta.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIII/107/2025 i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.

9, Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

Naczelnik Krystyna Woźniak przedstawiła projekt uchwały. Zmiany głównie dotyczą:

a) zwiększenia planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 98 500,00 zł

b) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2025 rok dokonanych uchwałami Zarządu 

Powiatu Kolskiego i Rady Powiatu Kolskiego.

c) wprowadzenia zmian w ramach przedsięwzięcia pn. „Poprawa bezpieczeństwa na 

ul. Kolejowej w Kole" - zwiększa się łączne nakłady finansowe o kwotę 75 000,00 zł.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 2025- 

2029.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:



ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Kozajda Mariusz, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Ochędalska Ewa, Pietrzak 

Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak 

Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Koligot Waldemar, Niestrawska Aneta.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIII/108/2025 i stanowi załgcznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.

10. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Dąbie zadania z zakresu dróg 

publicznych.

Projekt uchwały przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński, który przekazał, że w 2024r. zostało 

podpisane porozumienie intencyjne pomiędzy Powiatem Kolskim, a Gminą Dąbie w sprawie 

przejęcia przez Gminę Dąbie zadania publicznego w zakresie zarządzania oraz przebudowy 

dróg powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Dąbie obejmujące następujące ulice: 

Plac Mickiewicza, ul. Kardynała Stefana Wyszyńskiego, ul. Ogrodowa, 

ul. Nadrzeczna, ul. Narutowicza, ul. Kilińskiego, ul. Konopnicka, ul. Asnyka, ul. Żeromskiego. 

Przebudowa ww. ulic związana jest z realizacją zadania pn.: „Rewitalizacja obszaru miejskiego 

Miasta Dąbie" w ramach funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Po podjęciu uchwały 

przez Radę Powiatu Kolskiego zostanie zawarte porozumienie pomiędzy Zarządem Powiatu, 

a Burmistrzem Miasta Dąbie, które określi zakres, warunki realizacji i finansowania 

powierzonego zadania. Porozumienie zostanie opublikowane w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Dąbie zadania z zakresu dróg publicznych.



Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Kozajda Mariusz, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Ochędalska Ewa, Pietrzak 

Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak 

Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Koligot Waldemar, Niestrawska Aneta.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIII/109/2025 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu.

11. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kole za 2024r.

Informacje przedstawiła Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kole p. Iwona 

Wiśniewska. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kole w 2024r. realizował zadania z 

zakresu ochrony zdrowia publicznego na terenie powiatu kolskiego. Nadzorem sanitarnym 

objęto 2369 obiektów, przeprowadzono 367 wywiadów epidemiologicznych i 2136 kontroli 

sanitarnych. W wyniku przeprowadzonych kontroli sanitarnych wydano 722 decyzje 

administracyjne i nałożono 89 mandatów karnych na sumę 24 800 zł. Pani Wiśniewska 

opowiedziała o nadzorze nad bezpieczeństwem zdrowotnym wody przeznaczonej do spożycia, 

o warunkach higieniczno-sanitarnych w szkołach i innych placówkach oraz obiektach 

użyteczności publicznej, zapobieganiu oraz zwalczaniu zakażeń i chorób zakaźnych u ludzi. 

Głównym celem działalności Państwowej Inspekcji Sanitarnej powiatu kolskiego w roku 2024r. 

było promowanie zdrowego stylu życia, w związku z powyższym prowadzono działania w 

zakresie oświaty zdrowotnej i promocji zdrowia. Na koniec pani dyrektor wspomniała, że 

bezpieczeństwo sanitarne na terenie powiatu kolskiego było zachowane. Jednocześnie 

podziękowała za współpracę Zarządowi Powiatu Kolskiego, Urzędom Miast i Gmin z powiatu 



kolskiego, Inspekcji Weterynaryjnej, Komendantowi Państwowej Straży Pożarnej w Kole, 

Komendantowi Policji w Kole, Zarządowi Rejonowemu PCK w Kole, Miejskiemu Ośrodkowi 

Profilaktyki i Pomocy Rodzinie w Kole oraz lokalnym mediom.

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację i 

stanowi załgcznik nr 13 do protokołu.

12. Informacja o realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy w Kole za 2024r.

Sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu Komisji Gospodarczej. Informacja została 

przyjęta przez aklamację. Stanowi załgcznik nr 14 do protokołu.

13. Wolne głosy i wnioski.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Świątek odczytał życzenia otrzymane od Posła Michała 
Kołodziejczaka z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego (załgcznik nr 15 do protokołu).

Wiceprzewodniczący Łukasz Królasik odczytał pismo Chóru Farnego Lutnia im. Stanisława 
Moniuszki w Kole z prośbą o udzielenia wsparcia finansowego z okazji jubileuszu 120- lecia 
istnienia Chóru (załgcznik nr 16 do protokołu).

Radny Marek Tomicki podziękował za ścinkę poboczy w gminie Babiak.

Radny Radomir Piorun podziękował za zabezpieczenie środków w budżecie powiatu na 
wykonanie zadania przejście dla pieszych na ul. Kolejowej. Podziękował również radnym miasta 
Koła za współfinansowanie tego zadania.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Świątek zaproponował wykonanie przejścia dla pieszych w 
miejscowości Ruszków w okolicy ogródków działkowych.

Radny Zenon Wasiak podziękował za odnowę oznakowania poziomego na drodze powiatowej 
Dąbie- Lisice oraz wnioskował o przeprowadzenie remontu tejże drogi, która jest skoleinowna, 
spękana, gdyż są systematycznie uzupełniane ubytki w nawierzchni drogi na całej jej długości 
ok. 8 km. Na stan nawierzchni drogi skarżą się lokalni mieszkańcy.

14. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek zamknął 

obrady XVIII sesji o godz. 15:10.

Protokółowała:

Malwina Morzycka
W/YlOrujC-^L przewodniczący

J RadWPoWiąlu Kolskiego „

Ryszard Kasiorek


